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Proběhlý průzkum spokojenosti

Hodnoceno pozitivně:

• bezpečnost (90 % se cítí bezpečně)

• práce městské policie (94 % hodnotí dobře)

• výstavba domova pro seniory

• aktivní přístup vedení obvodu

Hodnoceno spíše negativně:

• stav chodníků a komunikací (50 % nespokojeno)

• čistota veřejného prostoru (43 % vnímá jako „spíše špinavý“)

• nedostupnost supermarketu (63 % uvedlo, že chybí)

• pomalost v realizacích projektů

Veřejné setkání s vedením městského obvodu

Vypracoval: Richard Vereš, starosta



Proběhlý průzkum spokojenosti

Podněty:

• multifunkční hřiště, sportoviště (30 %)

• bydlení pro mladé (53 %)

• opravy vozovek a chodníků 

• dětská hřiště

Veřejné setkání s vedením městského obvodu

Vypracoval: Richard Vereš, starosta



CO SE PODAŘILO
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Domov pro seniory Antošovice

Veřejné setkání s vedením městského obvodu
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81,8 mil. Kč investice

Veřejné setkání s vedením městského obvodu

Vypracoval: Richard Vereš, starosta

32 lůžek pro seniory

21 pracovních míst



Kaple sv. Petra a Pavla

Veřejné setkání s vedením městského obvodu
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VÝSTAVBA KANALIZACE, 

ODSTRAŇOVÁNÍ VOLNÝCH VÝÚSTÍ
Kanalizace a ČOV Koblov-Antošovice, I. a II. etapa

(celkové náklady 123 mil. Kč), další etapy v projekci

Veřejné setkání s vedením městského obvodu

Vypracoval: Richard Vereš, starosta

OPRAVY CHODNÍKŮ, KOMUNIKACÍ 

A MOSTŮ
rekonstrukce mostu přes Odru i Hrušovských mostů, 

hotový projekt na chodník ul. Antošovická (úsek Na 

Tabulkách), po kanalizaci postupně oprava ul. 

Antošovická i menších ulic 



PODPORA (JEDNOTEK) SBORŮ 

DOBROVOLNÝCH HASIČŮ
intenzivnější spolupráce, obnova techniky, navýšení 

dotací na aktivity hasičských spolků

Veřejné setkání s vedením městského obvodu

Vypracoval: Richard Vereš, starosta

ŘEŠENÍ SITUACE S PORUŠOVÁNÍM 

ZÁKAZU VJEZDU K JEZERŮM A NA 

CYKLOSTEZKU
pravidelně probíhají akce městské policie, pokuty pro 

motoristy v rozmezí 500-1000 Kč



CO JE PŘED NÁMI
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Sportovní hala Koblov
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ZAJIŠTĚNÍ LEPŠÍ DOPRAVNÍ 

DOSTUPNOSTI ANTOŠOVIC
probíhá jednání s KODIS ve věci lepší návaznosti 

spojů v obou směrech

Veřejné setkání s vedením městského obvodu

Vypracoval: Richard Vereš, starosta

OPRAVY MENŠÍCH KOMUNIKACÍ 

A CHODNÍKŮ
po provedení kanalizace



UMOŽENÍ NÁKUPU ZÁKLADNÍCH 

POTRAVIN V ANTOŠOVICÍCH
příprava varianty drobného prodeje v domově pro 

seniory
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Vypracoval: Richard Vereš, starosta

ZLEPŠENÍ ČISTOTY VEŘEJNÝCH 

PROSTRANSTVÍ A ÚROVNĚ ZELENĚ
musí probíhat postupně, klíčové chování obyvatel



PŘÍPRAVA STRATEGICKÉHO PLÁNU 

ROZVOJE MĚSTSKÉHO OBVODU 

Veřejné setkání s vedením městského obvodu

Vypracoval: Richard Vereš, starosta

• na roky 2022 – 2029 

• cílem udržitelný rozvoj obvodu

• hotova analytická část

• zpracování návrhové části 

• participace občanů

• plán ke schválení nejpozději v září 2022



DISKUSE

Veřejné setkání s vedením městského obvodu

Vypracoval: Richard Vereš, starosta


